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Föllélegezhetnek a makkosmáriaiak: 
hosszúnak tűnő évek után hamarosan 
megszűnik a területre korábban elrendelt 
változtatási tilalom.

Kicsit lassan ment, immár van vagy 
négy éve, hogy az akkori önkormányzat 
megbízott egy tervező csoportot a telepü
lésrész szabályozási tervének elkészítésével. 
Menet közben többször is módosult a 
megrendelő álláspontja Makkosmáriával 
kapcsolatban: kezdetben üdülőövezeti be
sorolást szántak neki, ám a zártkerti lobbi 
hathatós agitációs munkája következtében 
a városháza álláspontja felpuhult, és belee
gyezett, hogy lakóövezeti besorolást kap
jon. A tervező munka idén év elejére befe
jeződött, a testület februárban el is fogad
ta a szabályozási tervet, s ezzel kezdetét ve
hette az utolsó szakasz, amikor is a külön
böző szakhatóságok vizsgálják meg, a ter
vezet megfelel-e a magasabb szintű jogsza
bályoknak, törvényeknek. Mostanra, azaz 
a nyár végére ez a folyamat is befejeződött, 
és immár egyetlen akadálya van hatályba 
lépésének, az, hogy megszülessék a város
nak a közműfejlesztési hozzájárulásról

Szabad a gazda
szóló rendelete. A testület ugyanis, előre
látóan, ehhez a föltételhez kötötte. Igen 
ám, csakhogy az ominózus rendelet nem 
született meg még mindig. Ugyanakkor a 
Fő utca 179-et egy másik kötelezettség is 
szorítja: immár nem tartható fenn, a vál
toztatási tilalom.

Ebből a kelepcéből kellett kimásznia a 
képviselő-testületnek. Azt a frappáns meg
oldást találták ki, hogy saját korábbi ha
tározatikat felülvizsgálva, módosítva, a 
közműfejlesztési rendelet megalkotását el
halasztják három hónappal, s így immár 
nincs akadálya se a makkosmáriai szabá
lyozási terv hatályba lépésének, sem a vál
toztatási tilalom feloldásának.

Hogy mi lesz akkor, ha év végégig 
mégsem születik egyezség a közműfej
lesztési hozzájárulásról, még ráérnek gon
dolkodni.

Más: az előző önkormányzati ciklus 
legnagyobb botránya volt a helyi építési 

szabályzat (leánykori nevén: HÉSZ) fura 
körülmények között történt megalkotása 
(emlékeztetőül: végül is a Szőlőskert ingat
lanfejlesztési terület vonatkozásában nem 
azt szavazta meg a testület, mint amire ere
detileg mandátumot adott a tervezőnek).

Hogy mi történt, mi nem történt, 
máig nem derült ki, föltehetőleg már nem 
is fog, mindenesetre a közigazgatási hiva
tal fölszólította az önkormányzatot a sza
bályzat újraalkotására, ami elkészült, s im
már az államigazgatási eljárás is a végéhez 
közeledik.

Néhány kisebb kiigazítás után az ősz 
folyamán a testület várhatóan megejtheti a 
végszavazást is az ügyben.

Ibar Tobosz

Budakeszi alant, 
de ott döntenek a lentről

Az MSZP Budakeszi Szervezetének nyilatkozata
Az MSZP Budakeszi Szerve
zete határozottan elítéli és el
határolódik azoktól az ese
ményektől, amelyek a közel
múltban városunkban a jobb
oldal támogatásával és rész
vételével történtek, és ame
lyek mellett már nem mehe
tünk el anélkül, hogy tiltakozó 
szavunkat fölemelnénk.

Tagai István, a Magyarok 
Világszövetsége Árpádhír cí
men megjelenő internetes 
honlapján látható, amint — 
hangsúlyozva, Budakeszi pol
gármestereként, 2007. már
cius 3-án, a város zászlajá
val, anélkül, hogy ehhez az 
önkormányzat fölhatalmazá
sát kérte volna, vállalt közös
séget a kétes hírű, szélsősé
ges szervezettel, és elsők kö
zött ad díszőrséget annak 
Szabadságtéri rendezvényén.

Országszerte nagy meg
döbbenést váltott ki, hogy a 
Budakeszi Prohászka Otto

kár Katolikus Gimnáziumban 
igazgatóhelyettes lehetett az 
a Kosaras Péter Ákos, aki 
közismert szélsőjobboldali né
zetei ellenére, a holokausztot 
tagadva taníthatott történel
met a gyermekeinknek.

Ilyen előzmények után, 
az idei, Budakeszin megtar
tott, jubileumi, 20. Keszi Ta
lálkozón, amely korábban a 
honfoglalás kori Keszi törzs 
nevét máig viselő, Kárpát
medencei települések jó 
hangulatú, hagyományőrző 
rendezvénye volt, a polgár
mester tudtával és beleegye
zésével városunkban „isme
retlenek” felvonják a magyar 
nyilasok jelképévé vált Ár
pád-sávos lobogót, kiváltva 
ezzel a város és az ország 
jóérzésű polgárainak meg
botránkozását. A felháboro
dást észlelve a város veze
tése ízléstelen magyaráz
kodásba kezd, vitatni próbál

ják az Árpád-sávos zászló 
modern jelentésének tar
talmát. A polgármester, saját 
nyilatkozatát elfelejtve, Buda
keszi területén kívüliségére 
hivatkozva próbál menekülni 
a felelőssége elől.

Tisztelt Budakeszi polgárok!

Az MSZP helyi szervezete 
hosszú ideje várja, hogy a 
polgármester, a megválasz
tott független képviselők és a 
Fidesz képviselőcsoport fel
hagyjon a város lezülléséhez 
vezető politikai csatározá
sokkal, nemtelen politikai 
indulatok keltésével, hogy 
szűnjön meg a város lakos
ságának érzelmeivel, a leg
nemesebb történelmi jelké
peinkkel való visszaélés.

Az említett képviselők és 
az őket delegáló szervezetek 
a hazafias érzelmeket arra 
használják, hogy elfeledtes

sék azt a tényt, hogy 17 év 
jobboldali vezetés eredmé
nyeként Budakeszi a térség 
legpiszkosabb, legelhanya
goltabb települése lett, váro
sunkat elkerülték-elkerülik a 
beruházások, középületeink, 
iskoláink lepusztultak.

Ahhoz, hogy Budakeszi 
megindulhasson a fejlődés 
útján, valós problémákkal 
foglalkozó testület és érdemi 
döntések szükségesek.

Az MSZP Budakeszi 
Szervezete jelentős pályázati 
összegek megszerzésében 
működött közre.

Célunk, hogy a város 
fejlődését segítsük, ezért 
nem nézhetjük tétlenül az 
effajta jelenségeket.

Kérjük a város minden 
jóérzésű polgárát, támogas
son bennünket. Dolgozzunk 
együtt városunkért!

MSZP 
Budakeszi Szervezete
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